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Voor Vlaanderen. Voor Vooruitgang.

Fijne kerst en 
prettig eindejaar

Nieuwe beleidsnota van het gemeentebestuur: 
een slag in het water
Het was bijna een jaar wachten, maar begin november stelde het CD&V-gemeentebestuur dan toch 
zijn nieuwe beleidsnota voor aan de gemeenteraad. Die bevat de speerpunten en doelstellingen voor de 
periode van 2018 tot en met 2024. N-VA Wuustwezel heeft grote bedenkingen bij de plannen. 

•  Hoewel de burgemeester er prat op gaat dat in de beleids-
nota een aantal punten van de oppositie verwerkt zijn, lijkt 
de nota wel een kopie van het CD&V-programma. Naar 
de punten van de oppositie is het met een vergrootglas 
zoeken. 

•  Eén punt leek dan weer gekopieerd uit de burgerbegroting 
van de N-VA, namelijk ‘Wuustwezel wenst’. Maar hoewel 
inwoners veel tijd besteedden aan het indienen van voor-
stellen, werden er uiteindelijk bitter weinig inzendingen 
weerhouden. 

•  Het valt op dat de beleidsnota een opsomming is van wat 
vandaag al bestaat, met weinig concrete nieuwe zaken 
en zonder precieze doelstellingen. Er wordt ook veel aan 
aankondigingspolitiek gedaan: zeggen wat men gaat doen, 
zonder concrete timing of actieplan.

Te vrijblijvend
“Samenvattend kunnen we stellen dat de beleidsnota veel te 
vrijblijvend is”, zegt fractievoorzitter Koen Van Putte. “Er 
wordt veel te veel in de voorwaardelijke wijs gesproken en 
concrete doelstellingen blijven uit. En de centen? Daarover 
wordt zelfs nog niet gesproken. De burgemeester deed daar-
over vrij geheimzinnig.”

De N-VA zal erop blijven toezien dat uw belastinggeld goed 
wordt besteed. In ons eerste huis-aan-huisblad van 2020 
komen we hier uitgebreid op terug.

Uw N-VA-vertegenwoordigers in de gemeenteraad: 
Koen Van Putte, Amber Vermeiren, Eric Holemans en Ben Gagelmans.

Zondag 26 januari
van 10.30 tot 13 uur

Molenhof
Molenstraat 24b in Brecht

NIEUWJAARSRECEPTIE
met Peter De Roover

Gastspreker is Peter De Roover, fractievoorzitter van de N-VA in de Kamer.
 In samenwerking met N-VA Brecht.
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Waarom sluit 11.11.11 de ogen voor onrecht in Catalonië?
N-VA Wuustwezel stelt zich de vraag waarom 11.11.11 wereldwijd onrecht wil bestrijden, maar toch de 
ogen sluit voor het onrecht in Catalonië. Daar werden negen vreedzame politici veroordeeld tot zware 
gevangenisstraffen. Onze bestuursleden maakten dit duidelijk met een ludieke actie.

Enkele weken geleden werden negen Catalaanse politici door het  
Spaanse Hooggerechtshof veroordeeld tot gevangenisstraffen van  
negen tot dertien jaar, omdat ze een onafhankelijkheidsreferendum in  
Catalonië hadden georganiseerd. Dat referendum – waarin 90 procent 
van de deelnemers zich uitsprak voor onafhankelijkheid – was niet naar 
de zin van het centrale gezag in Madrid. 

Schande
“Als deelnemer aan de grote Catalaanse betoging twee jaar geleden in 
Brussel heb ik met eigen ogen kunnen vaststellen hoe de Catalanen op 
een vredelievende manier hun zelfbeschikkingsrecht willen afdwingen”, 
zegt fractievoorzitter Koen Van Putte. “Het is een pure schande voor 
Europa dat een dergelijk politiek proces kan en mag plaatsvinden.”

Recht op zelfbeschikking 
“De veroordeling gaat volledig in tegen een resolutie van de Verenigde 
Naties dat het zelfbeschikkingsrecht van volkeren bepaalt. Dat 11.11.11 de ogen sluit voor dit onrecht, terwijl het overal ter 
wereld onrecht wil bestrijden, is onbegrijpelijk”, besluit gemeenteraadslid Amber Vermeiren.

Ondervoorzitter Koenraad Seutin
In het voorjaar werd Koenraad Seutin verkozen tot ondervoorzitter  
van N-VA Wuustwezel. Onze redactie stelde hem enkele vragen. 

Koenraad, stel jezelf even voor. 
Samen met mijn echtgenote en dochter woon ik in Loenhout. Mijn professionele 
loopbaan startte ik bij de gemeente Wuustwezel, waar ik ongeveer tien jaar  
verantwoordelijk was voor de dienst Sport, Cultuur en Jeugd. Momenteel werk  
ik als manager bij de A.S. Watson Group, waartoe onder andere Kruidvat en  
Ici Paris XL behoren. Daarnaast zet ik me als vrijwilliger in voor mensen die het 
minder breed hebben.

Wat was je drijfveer om mee aan de kar te trekken van N-VA Wuustwezel?
Langs de zijlijn staan is niet mijn sterkste punt. De beslissing om me politiek te 
engageren was dan ook snel gemaakt. Omdat ik me al langer kon vinden in de 
standpunten van de N-VA, sloot ik me aan bij N-VA Wuustwezel. 

Wat wil je betekenen voor de inwoners van Wuustwezel?
Ik vind het belangrijk dat we over de partijgrenzen heen samenwerken aan 
oplossingen die onze inwoners ten goede komen. Dat lijkt simpel, maar is 
vaak moeilijk te realiseren. Ik sta ook altijd ter beschikking van de inwoners 
van Wuustwezel om te luisteren naar hun bezorgdheden of gewoon bij een 
lekkere pint van gedachten te wisselen.

Bedankt, Koenraad, en veel succes in de politiek.

In de 
schijnwerper
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Koen Van Putte, fractievoorzitter

Extra Vlaams geld voor Wuustwezel
De gemeente Wuustwezel krijgt vanuit de Vlaamse overheid een extra budget van  
3,4 miljoen euro. Dat is het gevolg van het nieuwe Vlaamse regeerakkoord:  
de Vlaamse overheid komt tussen in de pensioenfactuur van de gemeente én  
geeft Wuustwezel extra budget omwille van zijn open ruimte. 

“Met dit geld kunnen we onze gemeente écht beter maken”, zegt fractievoorzitter Koen Van Putte.  
“N-VA Wuustwezel wil dat de gemeente met de bijkomende Vlaamse financiering bij voorkeur  
investeert in veilige wegen, met aandacht voor de verkeersveiligheid voor alle weggebruikers. Maar  
wij denken ook aan een goed uitgedacht horecaplan en de realisatie van een aantal projecten die tot op  
heden op de lange baan werden geschoven, zoals de wederopbouw van de Heidebloem op het domein  
van de Franciscanessen in Gooreind.” 

Wuustwezel fietsgemeente?
Tijdens de gemeenteraad van 30 september vroeg de N-VA aan het schepencollege op 
welke manier de gemeente Wuustwezelse bedrijven wil aansporen om in te zetten op een 
duurzamer mobiliteitsbeleid. Het schepencollege antwoordde tot onze grote verbazing 
dat het daar niet actief op inzet. 

“Een trieste zaak voor een gemeente die zich wil profileren als fietsgemeente”, zegt  
gemeenteraadslid Ben Gagelmans. “Door samen te werken met onze bedrijven zouden  
we heel wat werknemers kunnen stimuleren om met de fiets naar het werk te gaan.”

De Luistervink
Onze Luistervink fladderde de laatste maanden over Wuustwezel. Ze hoort veel  
– en ziet veel – maar kan helaas niet zwijgen ... En wat hoorde onze vink?

  dat de gemeenteraad van november over de beleidsnota heeft geduurd tot … half één ’s nachts. Nachtwerk voor de 
gemeenteraadsleden, dus. 

  dat er volgens verschillende burgers tijdens de werken aan de Bredabaan in Wuustwezel – in combinatie met de 
werkzaamheden in Gooreind – een week lang amper tot geen bussen van De Lijn door Gooreind passeerden.

  dat er in Wuustwezel met de eindejaarsfeesten enkel nog stil vuurwerk gebruikt zal mogen worden, conform een 
beslissing in de politieraad van politiezone Grens.

  dat het CD&V-bestuur aankondigt dat de personenbelasting niet gaat stijgen, maar dat er toch een nieuwe  
retributie zal worden geheven op het aanvragen van een omgevingsvergunning, en dat de tarieven voor het  
ophalen van huisvuil naar omhoog zullen gaan.
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Rarara, wie is bevoegd?

Vlaams
Federaal

Vlaams
Federaal

... een zorgkundige 
    die eten maakt

... een verpleegster
    die bloeddruk meet

De zieke in het ziekenhuis is een 
federale bevoegdheid, thuiszorg 
is Vlaams. Een thuishulp die eten 
maakt, is dus een Vlaamse 
bevoegdheid. Maar meet een 
thuisverpleegster uw bloeddruk 
of legt ze een verband, dan is 
het toch federaal.

Vlaams
Federaal

Vlaams
Federaal

Een potvis ...

... in de zee

... op het strand

De potvis die zwemt in de zee 
is een federale potvis. Leg hem 
op het strand en hij wordt 
Vlaams. Zo ook de kip: op de 
boerderij is ze Vlaams. Maar 
leg diezelfde kip op uw bord en 
ze wordt federaal.

Een woordje uitleg. Lorem 
ipsum dolor sit amet, consecte-
tuer adipiscing elit, sed diam 
nonummy nibh euismod 
tincidunt ut laoreet dolore 
magna aliquam erat volutpat. 
Ut wisi enim ad minim veniam, 
quis nostrud exerci tation 
ullamcorper 

Vlaams
Federaal

Vlaams
Federaal

Maximumsnelheid ...

Bart De Wever, voorzitter N-VA

... op de weg

... op de snelweg

Vlaams
Federaal

... bij werken
    op de snelweg

120

50

120

De maximumsnelheid is een 
Vlaamse bevoegdheid. Behalve 
op de autosnelweg, daar is ze 
federaal. Tenzij er wegenwerken 
zijn op die autosnelweg, dan is 
de maximumsnelheid weer 
Vlaams. Neemt u de bus naar 
het station, dan rijdt u Vlaams. 
Neemt u vervolgens de trein, 
dan reist u federaal.

Absurd is het enige juiste woord voor de manier waarop de bevoegdheden in dit land zijn 
verdeeld. Vlaanderen verdient beter. Daarom kiest de N-VA voor confederalisme. Dan 
is Vlaanderen bevoegd voor álles: de zieke, de potvis, de kip en de maximumsnelheid. 
Samenwerken met Wallonië: ja, maar alleen waar dat een meerwaarde voor Vlaanderen 
betekent. Alleen zo kunnen we blijven vooruitgaan.

U wordt thuis geholpen door...


